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Якщо ми віддаємо своє серце Богу, якщо ми любимо Господа Ісуса Христа, якщо ми робимо все для нас можливе, щоб жити за 
євангелією, тоді завтра і кожний інший день зрештою ставатимуть чудовими, навіть якщо ми й не завжди усвідомлюємо, що це 
так. Чому? Тому що наш Небесний Батько хоче цього! Він хоче благословляти нас. Винагороджуюче, благодатне, вічне життя—
ось це і є мета Його милосердного плану для Своїх дітей!

Чому ми маємо надію?
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